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Obecný úrad, 922 01 Bašovce 
 
 

         Z á p i s n i c a 
 

                             zo 15. riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva 
 
 
 
Dátum konania: 04.03.2013 
 
Prítomní:  podľa priloženej prezenčnej listiny 
 
Program:  

1. Otvorenie zasadnutia, určenie zapisovateľky a overovateľov zápisnice. 
2. Kontrola uznesenia. 
3. Správa o kontrolnej činnosti za II. polrok 2012 pre OZ. 
4. Správa kontrolnej činnosti za rok 2012 pre OZ. 
5. Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na I. polrok 2013. 
6. Zhodnotenie ekonomickej situácie obce. 
7. Rôzne. 
8. Diskusia. 
9. Záver. 

 
 

 

 
 
1.  Otvorenie 

 
Riadne zasadnutie Obecného zastupiteľstva ( ďalej OZ) v Bašovciach otvoril a ďalej viedol starosta 

obce  Ing. Ľubomír Dekan.  
Za overovateľov zápisnice určil : Evu Gvuščovú, Vladimíra Tomášika  
Za zapisovateľku určil : Eriku Petrášovú 

 
2. Kontrola uznesenia 
 
 Uznesenia prijaté na 14.  zasadnutí boli splnené. 
 
3. Správa o kontrolnej činnosti za II. polrok 2012 pre OZ. 
 
 Poslanci OZ berú na vedomie správu hlavného kontrolóra obce o kontrolnej činnosti za II. polrok 
2012 pre OZ bez pripomienok. 
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4. Správa kontrolnej činnosti za rok 2012 pre OZ. 
 
 Poslanci OZ berú na vedomie správu hlavného kontrolóra obce o kontrolnej činnosti za rok 2012 pre 
OZ bez pripomienok 
 
5. Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na I. polrok 2013. 
 
 Poslanci OZ berú na vedomie návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na I. polrok 2013 
a požiadali hlavného kontrolóra o skontrolovanie knihy jázd auta PN 013 BX. 
 
6. Zhodnotenie ekonomickej situácie 
 
 Starosta informoval poslancov OZ o odhadovanej výške podielových daní na rok 2013 a o priebehu 
prác na ekonomickom úseku. V tomto bode vystúpil aj hlavný kontrolór obce a informoval poslancov  OZ 
o priebehu kontrolnej činnosti a o príprave podkladov k auditu. 
 
7. Rôzne. 
 
 Na zasadnutí OZ  starosta predstavil a privítal predsedu predstavenstva DOPIO, a.s., p. Petra Lörinca 
a požiadal ho o vysvetlenie obchodného zámeru na obecných parceliach. Pán Lörinc povedal, že firma 
DOPIO, a.s., po podpise zmluvy, začne robiť na vlastné náklady  geologický prieskum staveniska, 
geometrické zameranie, územný plán celej obce a následne vyňatie ornej pôdy na stavebné účely. 
Informoval o možnosti napojenia existujúcej cesty na cestu od štátnych majetkov. Odpovedal na otázky 
poslancov OZ a informoval o podnikateľskom zámere na daných parceliach. Povedal, že spoločnosť sa bude 
rozhodovať podľa geologického prieskumu a podľa výsledkov, vybuduje logistické centrum, menší 
priemyselný park, rekreačné zariadenie alebo aqapark. Parcely bude vykupovať postupne podľa potreby. 
Tento proces do začatia výstavby môže trvať aj dva roky. Starosta na záver poďakoval p. Lörincovi a OZ 
pokračovalo v ďalšom jednaní. Poslanci OZ pripomienkovali niektoré časti navrhnutej zmluvy s DOPIO, 
a.s., a požiadali starostu o ďalšie jednanie a o dohodnutie ceny za m2.  Ak budú dohodnuté navrhnuté body 
zmluvy, starosta zvolá riadne alebo mimoriadne zasadnutie OZ, k tomuto bodu.  
 V ďalšej časti starosta informoval o modernizácii rozvodu plynu, montáži ústredného vykurovania, 
dodávke a montáži vodoinštalácie v pohostinstve Bašovce. Povedal celkovú cenu za dané práce a zakúpený 
materiál. Na požiadanie poslancov spresnil všetky nákladové položky danej modernizácie. Poslanci sa 
kladne vyjadrili o práci, ktorú na modernizácii urobila a zainvestovala rodina Snopková. Starosta informoval 
poslancov OZ o potrebe zamurovať okno na kultúrnom dome zo strany od cesty, nakoľko prenajímateľ 
pohostinstva tam chce urobiť prístrešok s terasou. Poslanci OZ rozhodli, aby najprv prenajímateľ urobil 
grafický návrh ako to bude vyzerať, a až potom sa rozhodne, či sa okno zamuruje. Po zhodnotení 
pohostinstva starosta prečítal žiadosť pani Jurčovej o odpustenie dlhu na nájomnom. Poslanci OZ žiadosť 
jednohlasne zamietli a požiadali starostu písomne o tom informovať pani Jurčovú.  
 Starosta ďalej informoval o potrebe vypílenia troch stromov na brehu rieky Dubové, v lokalite 
cintorín, nakoľko sa nakláňajú a ohrozujú život občanov, pomníky a dom smútku. Poslanci s danou 
požiadavkou súhlasili. V tejto časti starosta informoval poslancov OZ o možnosti vypílenia lipy vedľa Sv. 
Trojičky, ktorá svojimi koreňmi poškodzuje Sv. Trojičku. Poslanci OZ po diskusii danú možnosť zamietli. 
O tomto bode bude možnosť sa baviť v budúcnosti po upravení priestoru okolia sv. Trojičky, kde poslanci 
OZ navrhli odstránenie časti železného oplotenia, odstránenie lavičky pod lipou a jej premiestnenie na 
cintorín. Poslanci OZ sa ďalej zaoberali opravou kaplnky, ktorá je v havarijnom stave. Poslankyňa 
Gvuščová oboznámila poslancov OZ so sumou, ktorá zostala z Valentínskeho plesu a požiadala poslancov 
OZ, aby tieto peniaze boli použité na opravu kaplnky. 
 Zasadnutia OZ sa zúčastnil aj zástupca DHZ Bašovce, ktorý informoval o činnosti DHZ a predniesol 
požiadavky DHZ. Finančné požiadavky poslanci OZ z časti odsúhlasili. DHZ Bašovce prisľúbilo, že opraví 
a natrie farbou oplotenie cintorína. Poslanci OZ po diskusii rozhodli, aby DHZ podporilo obec a pomohlo 
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v činnosti skrášlenia a upratovania obce pri príležitosti osláv 900-tého výročia  prvej písomnej zmienky o 
obci.  
 
 V diskusii v bode rôzne, sa dohodol program osláv 900-tého výročia  prvej písomnej zmienky o obci, 
ktorý je nasledovný: 
- o 16,00 hod. – svätá omša spojená s vysvätením kaplnky 
- o 17,30 hod. – hudobná skupina Smoliari a dvaja harmonikári 
 
Po vzájomnej dohode sa program uskutoční v kultúrnom dome Bašovce. Starosta zabezpečí pozvánky pre 
pozvaných hostí a drobné reprezentačné predmety s logom obce pre všetkých zúčastnených (napr. kľúčenky, 
pero a pod.).  
 
 
8. Diskusia. 
 
 Poslancov zaujímalo, či máme odpovede na poslané žiadosti o fondy. Starosta informoval, že dostal 
odpoveď z ministerstva kultúry, ktoré našu žiadosť rozhodlo nepodporiť, nakoľko sme malá obec. Ďalšie 
žiadosti, ktoré sú na ministerstve školstva, vedy, výskumu a športu a ministerstve financií odpoveď sme 
zatiaľ nedostali. Poslednú žiadosť, ktorú sme odovzdali 31.10.2012 na Environmentálny fond sme v tomto 
roku doplnili o vyžiadané doklady.  
 V diskusii sa poslanci OZ zaujímali o možnosť dobudovať kanalizáciu v obci.  Starosta informoval, 
že zatiaľ nemá od riadiacich pracovníkov v TAVOSE žiadne informácie. Prisľúbil, že sa bude o to zaujímať 
a bude poslancov OZ o tom informovať. V tejto časti sa poslanci ešte zaujímali o opravu schodov pred 
potravinami, opravu chodníka od čakárne k Pobedimu a opravu cesty medzi kostolom a materskou školou. 
 
 
 
 
 Zasadnutie OZ v Bašovciach ukončil starosta obce poďakovaním všetkým prítomným za  účasť. 

 
 
 
 Ing. Ľubomír Dekan 
        starosta obce    

Overovatelia : 
 
 
.................................       .................................... 
     Eva Gvuščová          Vladimír Tomášik 
 
 
zapísala: Erika Petrášová 
 
 
 
 
 
V Bašovciach, dňa 06.03.2013 


